
SPUSTILI ĎALŠIU FÁZU FALOŠNEJ
PANDÉMIE? ZAČÍNA SVETOVÁ KABALA
SIAHAŤ K NOVÝM METÓDAM ZVYŠOVANIA
ÚMRTÍ, KEĎŽE SMRTNOSŤ ÚDAJNÉHO
VÍRUSU SARS-COV-2 SA MEDZIČASOM
UKÁZALA OVEĽA MENŠIA AKO NA
ZAČIATKU?
- CZ24 News | 20. listopadu 2020

Rusi študovali účinky milimetrových (5G) vĺn na zvieratách a ľuďoch už okolo roku 1979. Pracovníci,
ktorí robili údržbu generátorov vysokofrekvenčného žiarenia, sa často sťažovali na bolesti hlavy,
závrate a stratu pamäte.

Ďalšou vecou, ktorá bola u nich významne ovplyvnená, bola ich krv. Konkrétne dochádzalo k
znižovaniu hladiny hemoglobínu a tendencii tvorby krvných zrazenín.

Dr. Thomas Cowan a kniha Mýtus nákazy
Vyššie uvedené tvrdenia pochádzajú od Dr. Thomasa Cowana z knihy The Contagion Myth: Why
Viruses, including „Coronaviruses“ Are Not the Cause of Disease (Mýtus nákazy: Prečo vírusy,
vrátane koronavírusov, nie sú príčinou ochorenia).

Na stránke Familydoctor.org sa ohľadne krvných zrazenín uvádza nasledovné:

„Niekedy sa vaša krv zhlukuje až príliš. Hovorí sa tomu hyperkoagulácia. Krvná zrazenina potom
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krvou cestuje telom do rôznych častí oorganizmu.

To je však veľmi nebezpečné. Krvné zrazeniny sa totiž môžu hromadiť alebo aj priamo vytvárať
v dôležitých orgánoch, vrátane srdca a mozgu.

Výsledkom bývajú vážne zdravotné problémy, smrť nevynímajúc.“

List od zdravotnej sestry k aktuálnemu vývoju pandémie
Nedávno do redakcie Hal Turner Radio Show prišiel nasledovný email od jednej americkej
zdravotnej sestry:

„Pracujem v prvej línii na jednotkách intenzívnej medicíny v jednej veľkej nemocnici na
severovýchode USA.

Na začiatku, keď začala táto pandémia, som verila, že ide o zveličený hoax alebo nejakú biologickú
zbraň, ktorá sa nakoniec neukázala tak nebezpečná, ako nám to chceli nahovoriť.

Moja nemocnica bola prázdna aj napriek správam v televízii o tom, ako nemocnice praskajú vo
švíkoch v dôsledku nárastu pacientov s COVID-19.

Od začiatku som vedela, že celá vec nie je taká, ako nám hovoria, a že pacienti s bežnou chrípkou
alebo zápalom pľúc sú pre nespoľahlivé PCR testy označovaní za kovidových.

U starých ľudí je zápal pľúc veľmi bežný a teraz sa títo pacienti začali označovať ako „covid“. To je
fakt.

Dospela som k záveru, že nakoľko je volebný rok, tak sa snažia zničiť ekonomiku, zaviesť povinné
vakcíny a všetky tie veci okolo Nového svetového poriadku. Určite sme ale nemali žiadnu skutočnú
pandémiu.

To si aj stále myslím, no v posledných 2 týždňoch sa niečo zmenilo. Približne pred mesiacom nám
výrazne obmedzili v nemocnici zdroje bez toho, aby nám to nejako vysvetlili.

Potom sme boli náhle zavalení novými covidovými pacientami vo veku 30 až 50 rokov. Títo ľudia sú
extrémne chorí, no inak chorí ako sme boli dovtedy zvyknutí u pacientov s údajným COVID-19.

Všetci títo mladí pacienti majú množstvo krvných zrazenín, ktoré ich zabíjajú.

Spustili snáď ďalšiu fázu pandémie? Alebo je to len silná chrípka, ktorú nazývajú kovidom, prípadne
niečo úplne iné? Deje sa niečo veľmi, veľmi zvláštne.

Zdroje a materiál v nemocnici sa niekam stratili ešte predtým, než nás zasiahla táto nová vlna
pacientov. Nemocnice v našej oblasti sú na kolenách a zdroje miznú. Málo postelí, málo prístrojov,
málo personálu.

Počty zdravotníckeho personálu, vrátane lekárov sa znižujú. Ak chcem podať pacientovi nejaké
intravenózne lieky, ktoré potrebuje, musím o ne doslova bojovať. Vyzerá to, akoby sa rozpočet na
zásoby liekov a zdravotníckeho materiálu vyčerpal.

Okrem toho, naši bežní pacienti s pľúcnymi, srdcovými či obličkovými ochoreniami sú stále viac
a viac chorí, pretože ambulantná starostlivosť rovnako kolabuje.



Neviem presne, čo sa deje, no za svojich 20 rokov praxe nemám z toho dobrý pocit. Vedenie
nemocnice nie je k lekárom a sestrám úprimné a odmieta nám odpovedať na naše otázky.“

Záver
Ide o situáciu zo zahraničia, ale, ako sme sa počas tejto pandémie naučili, mnohé veci sa otestujú
v jednej krajine a potom sa rozšíria do druhej.

Bolo to tak s PCR testami či s pochybným označovaním úmrtí na COVID-19, ktoré sa na jar diali
v USA a Veľkej Británii (autonehoda ako obeť „covid“). Teraz sa zľahčené kritéria pre označovanie
úmrtí na COVID-19 idú zavádzať aj u nás. Vraj preto, lebo nebudú stíhať pitvať každého.

Na druhej strane, my sme si odskúšali plošné testovanie, ktoré idú teraz zavádzať iné krajiny ako
Rakúsko, Veľká Británia či Taliansko (hoc dobrovoľné).

Je možné, že pre umelé nafúknutie druhej vlny začína svetová kabala v pozadí tejto pandémie siahať
k novým metódam zvyšovania úmrtí, keďže smrtnosť údajného vírusu SARS-CoV-2 sa medzičasom
ukázala oveľa menšia ako na začiatku?

Je za zvyšujúcimi sa úmrtiami na krvné zrazeniny (označovanými ako úmrtia na „covid“) masové
celosvetové spúšťanie 5G sietí?

To nateraz nevieme potvrdiť ani vyvrátiť, avšak v tejto dobe je potrebné sa mať obzvlášť na pozore.
Situáciu budeme aj naďalej sledovať a prinášať vám najnovší vývin udalostí.

Zdroj: https://www.badatel.net/


